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ZAKLJUČCI 

9. sjednice Fakultetskog vijeća u ak. god. 2024./2025. 
Sveučilišta u Zagrebu Fakulteta organizacije i informatike, 

održane 12. lipnja 2025. godine, u dvorani 1 na FOI 1, od 12:00 do 14:45 sati 

 
Prisutni na sjednici: 
Članovi Uprave:  
dekanica: prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa 
prodekanica za znanost, projekte i međunarodnu suradnju: izv. prof. dr. sc. Martina Tomičić 
Furjan 
prodekan za poslovanje i ljudske potencijale: izv. prof. dr. sc. Ivan Malbašić 
prodekan za nastavu i studente: izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić 
prodekan za studijske programe: prof. dr. sc. Zlatko Erjavec 
tajnica Fakulteta: Tatjana Zrinski, univ. spec. iur. 
 
Znanstveno-nastavna radna mjesta: 
izv. prof. dr. sc. Darko Andročec, prof. dr. sc. Igor Balaban, prof. dr. sc. Nina Begičević 
Ređep, prof. dr. sc. Goran Bubaš, izv. prof. dr. sc. Kristina Detelj, prof. dr. sc. Blaženka 
Divjak, prof. dr. sc. Damir Dobrinić, prof. dr. sc. Jasminka Dobša, prof. dr. sc. Melita 
Draganić, doc. dr. sc. Ivana Đunđek, prof. dr. sc. Robert Fabac, izv. prof. dr. sc. Petra Grd, 
izv. prof. dr. sc. Iva Gregurec, izv. prof. dr. sc. Nikola Ivković, izv. prof. dr. sc. Nikola Kadoić, 
doc. dr. sc. Suzana Keglević Kozjak, prof. dr. sc. Dragutin Kermek, prof. dr. sc. Valentina 
Kirinić, doc. dr. sc. Mladen Konecki, prof. dr. sc. Vladimir Kovšca, izv. prof. dr. sc. Zrinka 
Lacković Vincek, prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, prof. dr. sc. 
Ivan Magdalenić, doc. dr. sc. Marcel Maretić, doc. dr. sc. Marko Mijač, izv. prof. dr. sc. 
Dijana Oreški, izv. prof. dr. sc. Katarina Pažur Aničić, prof. dr. sc. Ruben Picek, izv. prof. 
dr. sc. Dijana Plantak Vukovac, prof. dr. sc. Kornelije Rabuzin, prof. dr. sc. Danijel 
Radošević, prof. dr. sc. Markus Schatten, prof. dr. sc. Vjeran Strahonja, doc. dr. sc. Tamara 
Šmaguc, izv. prof. dr. sc. Igor Tomičić, prof. dr. sc. Violeta Vidaček Hainš, izv. prof. dr. sc. 
Nikolina Žajdela Hrustek, doc. dr. sc. Bojan Žugec, doc. dr. sc. Petra Žugec 
 
Nastavna radna mjesta: Jelena Gusić Munđar, dr. sc. Damir Vučić 
 
Suradnička radna mjesta: dr. sc. Marijana Bubanić, dr. sc. socio. Nikolina Dreven, Marija 
Kuštelega, Marko Matus, Lorena Pikl, Matija Šajn 
 
Nenastavna radna mjesta: Irena Žunić 
 
Predstavnici studenata: Larisa Hrustek, Ivančica Suhić, Klara Tepić, Lorna Zbodulja 
 
Odsutni (opravdali izostanak): izv. prof. dr. sc. Goran Hajdin, izv. prof. dr. sc. Irena Konecki, 
izv. prof. dr. sc. Mario Konecki, doc. dr. sc. Dina Korent, izv. prof. dr. sc. Robert Kudelić, 
prof. dr. sc. Renata Mekovec, doc. dr. sc. Matija Novak, doc. dr. sc. Bogdan Okreša Đurić, 
izv. prof. dr. sc. Igor Pihir, prof. dr. sc. Katarina Tomičić-Pupek, doc. dr. sc. Dino Vlahek, 
prof. dr. sc. Neven Vrček, prof. dr. sc. Ksenija Vuković 
 
Odsutni (nisu opravdali izostanak): Ivan Lalić, Filip Lukić, Ivan Račan 

 
Ostali prisutni: Ivica Gašparac, Goran Leskovar 
 
Zapisničarka: Lea Friščić  
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Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa pozdravila je sve prisutne i otvorila 9. sjednicu 
Fakultetskog vijeća u ak. god. 2024./2025. 
Nakon konstatacije da je kvorum postignut, pristupilo se glasanju o dnevnom redu sjednice. 
 
Glasanje o predloženom dnevnom redu  
Članovi Fakultetskog vijeća (FV) jednoglasno su prihvatili predloženi dnevni red 9. sjednice 
FV-a. 
Za prihvaćanje dnevnog reda, kao i za glasanja po ostalim točkama dnevnog reda, glasalo se 
putem LMS sustava Moodle. Nakon što je dekanica zatvorila glasanje, izvijestila je članove 
FV-a o rezultatima glasanja te su za prihvaćanje dnevnog reda glasala 42 člana FV-a (0 protiv, 
1 suzdržani). 
 
 
 

Točka 1. 
Verifikacija zaključaka 8. sjednice 

Članovi FV-a jednoglasno su, s 48 glasova ZA, prihvatili zaključke 8. sjednice FV-a održane 
15. svibnja 2025. godine. 
 
 
 

Točka 2. 
Informacije dekanice 

Dekanica prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa zahvalila je svima koji su aktivno sudjelovali u 
postupku reakreditacije koji je okončan te se nada dobrom ishodu. 
Održani su Dani međunarodne suradnje na kojima je sudjelovalo više od 40 stranih studenata, 
20-ak nastavnika i djelatnika ureda za međunarodnu suradnju, kao i 20-ak gostiju s drugih 
sastavnica Sveučilišta u Zagrebu, Rektorata i drugih hrvatskih sveučilišta. Dekanica je 
ukazala na nisku posjećenost događaja od strane FOI nastavnika, iako su teme bile zanimljive 
i redovito se informiralo o događaju. 
Djelatnici Fakulteta i ove su godine sudjelovali na Sindikalnim sportskim igrama pa je 
dekanica uputila čestitke svim natjecateljima na osvojenim medaljama. 
Održan je tradicionalni 13. međunarodni istraživački studentski simpozij o interkulturalnom 
učenju na kojem je sudjelovalo 40-ak studenata i profesora s partnerskih institucija u SAD-
u te je dogovoreno još budućih suradnji. Dekanica je zahvalila prof. dr. sc. Violeti Vidaček-
Hainš na angažmanu. 
Fakultet je domaćin dvaju uglednih međunarodnih znanstvenih skupova: 10. radionice za 
simboličku analizu podataka – SDA 2025, u organizaciji FOI-ja i Hrvatskog matematičkog 
društva te 27. Međunarodnog znanstvenog biometrijskog simpozija – BIOSTAT 2025, u 
organizaciji Hrvatskog biometrijskog društva, uz suorganizaciju FOI-ja i Fakulteta šumarstva 
i drvne tehnologije. Dekanica je zahvalila prof. dr. sc. Jasminki Dobša na organizaciji 
konferencija. 
Tim nastavnica s FOI-ja, čija je voditeljica prof. dr. sc. Violeta Vidaček-Hainš, sa 
suradnicama prof. dr. sc. Marinom Klačmer Čalopa, dr. sc. socio. Antonelom Devčić i dr. sc. 
socio. Karolinom Kokot, dobitnice su međunarodne Profformance nagrade za izvrsnost u 
nastavi u kategoriji internacionalizacije visokoškolskih studijskih programa. 
Fakultetu je i službeno uručen certifikat za EFMD akreditaciju. 
Dekanica je zahvalila prof. dr. sc. Nini Begičević Ređep na angažmanu oko Regionalnog 
centra za predinkubaciju u pametnoj industriji i finalizaciji ove faze projekta. 
Na Fakultetu je održano održano drugo izdanje natjecanja Global Goals Jam, koje je okupilo 
12 timova posvećenih razvoju inovativnih i održivih rješenja za stvarne društvene i okolišne 
izazove – uz pomoć digitalnih tehnologija i kreativnog timskog rada te je dekanica uputila 
čestitke studentima na njihovim rezultatima. 
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Čestitku je dekanica uputila i prof. dr. sc. Damiru Dobriniću na promociji sveučilišnog 
udžbenika Tamna strana marketinga.  
Osvrt na Nacionalne sveučilišne, znanstvene i umjetničke kriterije bit će dan pod točkom 
vezanom uz znanost, a što se tiče programskog pregovaranja, dekanica je najavila 
održavanje radionice za pripremu razvojne i izvedbene proračunske komponente 
programskih ugovora u organizaciji Sveučilišta u Zagrebu i MZOM-a.  
Prof. dr. sc. Blaženka Divjak izrazila je neslaganje s objavom na web stranicama Fakulteta i 
u medijima u kojoj se implicira da je FOI među 1% najboljih svjetskih visokih učilišta. Ističe 
da Fakultet dovoljno ne promovira znanost.  
 
 
 
 

Točka 3. 
Nastava i studenti 

Prodekan za nastavu i studente izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić moli nastavnike da na 
katedrama provedu procedure vezane uz završetak ljetnog semestra (evidencija nastave i 
izvršenje plana nastave, izvješća o demonstraturama i sl.), te da započnu procedure 
pripreme nastave za sljedeću akademsku godinu. Detaljne upute bit će proslijeđene 
nastavnicima na e-mail. 
Uz to, kroz sustav FOI Forms omogućen je novi zahtjev za upis ocjena Erasmus studentima, 
za transparentniji postupak evidentiranja ocjena Erasmus studentima, te se moli nastavnike 
da ga počnu koristiti. 
 
 
3.1. Akademski kalendar za akademsku godinu 2025./2026. 
Prodekan za nastavu i studente izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić predstavio je prijedlog 
akademskog kalendara za ak. god. 2025./2026., uz obrazloženje kako se predlaže skratiti 
vrijeme ispitnih rokova u rujnu ali i provođenje dodatnog ispitnog roka za kolegije ljetnog 
semestra u srpnju, te da će u rujnu biti potreban raniji završetak svih obveza za studente 
zadnje godine prijediplomskih studija, radi rokova vezanih uz upis na diplomske studije na 
portalu Postani-student.  
Dodatno, prodekan je članovima FV-a predstavio prijedlog uvođenja ljetnog roka za upis u 
više godine studija, navodeći pritom prednosti ranijeg upisnog postupka studentima, ali 
studentskoj referadi, a što je sve popraćeno tabelom s procedurama i uvjetima upisa ovisno 
o pojedinim statusima koje će studenti imati u trenutku ljetnih upisa. Prototipirana je i nova 
verzija informacijskog sustava za upise koja podržava spomenutu proceduru.  
 
Povela se rasprava na temu danog prijedloga akademskog kalendara, točnije o trajanju 
semestra u tjednima, mogućnostima studenata da izvrše sve obaveze u propisanim rokovima, 
utjecaju opterećenja studenata na pravovremeno izvršenje obaveza, nemogućnosti 
studenata da se adekvatno pripreme i iskoriste dva ispitna roka u ljetnom ispitnom razdoblju 
zbog opterećenosti i zasićenosti, zatim o promjeni upisnih rokova usred akademske godine, 
potrebi da takvu odluku donese Fakultetsko vijeće te o pitanju kvalitete u odnosu na brzinu 
završetka studija. 
Prodekan za nastavu i studente dodatno je obrazložio kako je intencija ovog prijedloga bila 
da se studente motivira da se ispiti polažu kroz kontinuirano praćenje te da netko tko je 
izvršio sve svoje obaveze do sredine lipnja ne mora čekati 3 mjeseca kako bi izvršio upis u 
višu godinu već može upisati godinu odmah u srpnju. Prodekan navodi tri različita scenarija 
promjene akademskog kalendara koja dolaze u obzir, uz napomenu da nije dobio odgovor od 
AZVO-a a vezano uz datume završetka studija u kontekstu upisa na diplomski studij kroz 
portal Postani-student, te da je akademski kalendar planiran na način da u svim scenarijima 
omogući upis studentima. Prodekan je upozorio studente na vrlo mali odaziv na anketu 
vezanu uz opterećenje studenata te ih zamolio da ubuduće ispunjavaju ankete tog tipa jer 
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se njihovi rezultati uzimaju u obzir. Pojedini članovi FV-a predložili su da se promisli o dva 
akademska kalendara. 
U raspravi su sudjelovali prof. dr. sc. Blaženka Divjak, izv. prof. dr. sc. Zlatko Stapić, 
studentice Klara Tepić i Lorna Zbodulja, prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, izv. prof. dr. sc. Nikola 
Ivković, prof. dr. sc. Zlatko Erjavec, prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, prof. dr. sc. Dragutin 
Kermek, prof. dr. sc. Goran Bubaš i prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa. 
Nakon rasprave dogovoreno je da će se organizirati sastanak sa Studentskim zborom na 
kojem će se usuglasiti novi prijedlog akademskog kalendara i konačni prijedlog odluke o 
upisu u više godine studije u ljetnom roku za sljedeću ak. godinu, te je točka skinuta s 
dnevnog reda. O novom akademskom kalendaru će se odlučivati na sjednici u srpnju, a o 
odluci o upisima na sjednici u rujnu.  
 
Prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić osvrnula se na pokazatelje interesa za upis na studij te 
zamolila da se za iduću sjednicu pripremi izvješće o provedenim marketinškim aktivnostima. 
 
Dekanica je iskoristila priliku da informira članove FV-a da će se u srpnju održati dvije 
sjednice: 10. srpnja će biti održana redovita sjednica (s početkom u 10:00 sati), a 15. srpnja 
s početkom u 9:00 sati će se održati izvanredna sjednica posvećena nastavi i svim vezanim 
temama. 
 
 
 

Točka 4. 
Studijski programi 

Prodekan za studijske programe prof. dr. sc. Zlatko Erjavec informirao je članove FV-a da je 
Fakultet od Agencije za znanost i visoko obrazovanje zaprimio mišljenje o usvajanju 
dorađenog izvješća o realizaciji akcijskog plana, čime je i formalno okončan prethodni 
reakreditacijski postupak.  
Prodekan se osvrnuo na poslan zahtjev za vrednovanjem programa cjeloživotnog obrazovanja 
za koje je AZVO zatražio doradu u smislu provedbe internog recenzentskog postupka te 
izravnog preuzimanja cjelovitih skupova ishoda učenja iz registra HKO, na što je Fakultet 
dao svoj odgovor kojeg je Radna skupina i prihvatila te se sada čeka okončanje postupka. 
Pojedini članovi FV-a ukazali su na dugotrajnost postupka odobravanja programa i pristup 
Sveučilišta koji je nespojiv s idejom da sažive programu cjeloživotnog obrazovanja. 
 
 
 

Točka 5. 
Doktorski studiji 

5.1. Usvajanje izmjena i dopuna studijskog programa doktorskog studija Informacijske 
znanosti (do 20 %) 

Voditelj doktorskog studija Informacijske znanosti, prof. dr. sc. Markus Schatten, predstavio 
je članovima FV-a prijedlog izmjena i dopuna studijskog programa doktorskog studija 
Informacijske znanosti, uz detaljno obrazloženje provedene revizije čiji cilj je bio 
usklađivanje s novim sveučilišnim pravilnikom o doktorskim studijima, što veće uključivanje 
laboratorija i projekata u rad doktorskog studija, smanjenje nastave na studiju te 
poboljšanje organizacije studija. Navodi rezultate 4 provedene ankete (studenti doktorskog 
studija, nastavnici na studiju, voditelji laboratorija i voditelji projekata) te zaključke 
dobivene na temelju rezultata. Provedene su i razne analize poput detaljne analize 10 
srodnih studija iz 10 EU zemalja, analize znanstvene izvrsnosti i produktivnosti trenutačnih 
i potencijalnih nositelja te analize upisa i izvođenja kolegija u zadnjih 10 godina. Prof. dr. 
sc. Markus Schatten opisuje i predložene promjene u kolegijima na studiju te obrazlaže da 
će svi zainteresirani nastavnici moći organizirati znanstveni seminar projekta ili laboratorija, 
za čije sudjelovanje će se doktorandima dodjeljivati ECTS bodovi. 
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Pojedini članovi FV-a su kroz raspravu iskazali nezadovoljstvo transparentnošću cijelog 
postupka revizije jer smatraju da proces nije bio dovoljno jasno komuniciran prema 
članovima FV-a niti su svi nastavnici imali jednake prilike za predlaganje novih kolegija ili 
reviziju postojećih kolegija na studiju te da ne postoje jasni kriteriji na temelju kojih su 
uvedeni novi kolegiji pod nositeljstvom članova VDS-a. U raspravi su sudjelovali prof. dr. sc. 
Sandra Lovrenčić, prof. dr. sc. Goran Bubaš, izv. prof. dr. sc. Nikola Ivković, prof. dr. sc. 
Zlatko Erjavec, prof. dr. sc. Blaženka Divjak, prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, prof. dr. sc. Ivan 
Magdalenić, prof. dr. sc. Violeta Vidaček-Hainš, prof. dr. sc. Igor Balaban, prof. dr. sc. 
Kornelije Rabuzin, izv. prof. dr. sc. Ivan Malbašić, prof. dr. sc. Markus Schatten i prof. dr. 
sc. Marina Klačmer Čalopa. 
Prof. dr. sc. Violeta Vidaček-Hainš zamolila je da se FV-u dostavi popis mentora na 
doktorskom studiju Informacijske znanosti, unatrag minimalno 10 godina, na način da se 
dostavi popis potencijalnih mentora/nastavnika na studiju te popis svih mentora na studiju 
uz naveden ukupan broj mentorstava svakog pojedinog mentora. 
Prof. dr. sc. Markus Schatten najavio je poziv prema svim nastavnicima za ažuriranje 
nositeljstva na postojećim kolegijima, a od jeseni će VDS pokrenuti novi postupak revizije 
koji će uključivati suštinske promjene doktorskog studija. 
Članovi FV-a su, s 28 glasova ZA (7 protiv, 18 suzdržanih), usvojili izmjene i dopune studijskog 
programa doktorskog studija Informacijske znanosti (do 20 %). 
 
 
 

Točka 6. 
Znanstvenoistraživačka djelatnost, projekti i međunarodna suradnja 

Prodekanica za znanost, projekte i međunarodnu suradnju izv. prof. dr. sc. Martina Tomičić 
Furjan osvrnula se na dva znanstvena skupa koja se održavaju na Fakultetu u periodu od 9. 
do 14. lipnja: 10. radionica za simboličku analizu podataka – SDA 2025, u organizaciji FOI-ja 
i Hrvatskog matematičkog društva te 27. Međunarodni znanstveni biometrijski simpozij – 
BIOSTAT 2025, u organizaciji Hrvatskog biometrijskog društva, uz suorganizaciju FOI-ja i 
Fakulteta šumarstva i drvne tehnologije. 
Prodekanica je zahvalila prof. dr. sc. Violeti Vidaček-Hainš na organizaciji 13. međunarodnog 
istraživačkog studentskog simpozija o interkulturalnom učenju na kojem je sudjelovalo 40-
ak studenata i profesora s partnerskih institucija u SAD-u. 
Ukratko je predstavila izvješća s CEEPUS i DAAD mobilnosti te izvješće o provedenom BIP-u 
IoT for Humanity. 
Zamolila je nastavnike da dodatno motiviraju studente za prijavu za Rektorovu nagradu. 
Prodekanica je zahvalila svima koji su se uključili u prijavu institucionalnih istraživačkih 
projekata, pristiglo je ukupno 14 prijava, a u srpnju će na FV biti dan prijedlog projekata 
koji su pozitivno recenzirani koji će biti upućen u daljnju proceduru prihvaćanja. Zamolila 
je sve voditelje projekata da unesu prijave u Bazu projekata kako bi se olakšalo njihovo 
praćenje. Dekanica je dodala da pojedini nastavnici nisu ni pokušali prijaviti institucionalni 
projekt što smatra izuzetno problematičnim. 
Prodekanica se osvrnula na prijedlog Nacionalnih sveučilišnih, znanstvenih i umjetničkih 
kriterija dodavši da je u materijalima dostupna tablica s objedinjenim prijedlozima katedri 
koji će, u ime institucije, biti uneseni u e-savjetovanje. U materijalima je dostupan i 
zaključak Senata Sveučilišta u Zagrebu koji odbija prijedlog Nacionalnih kriterija i oštro će 
reagirati prema Nacionalnom vijeću za znanost, visoko obrazovanje i tehnološki razvoj. 
Prodekanica moli sve nastavnike koji nisu u području društvenih znanosti, kao i nastavnike 
na nastavnim radnim mjestima, da individualno participiraju u e-savjetovanju svojim 
komentarima.  
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Točka 7. 
Poslovanje i ljudski potencijali 

Prodekan za poslovanje i ljudske potencijale izv. prof. dr. sc. Ivan Malbašić predstavio je 
članovima FV-a odluku o provedbi selekcijskog postupka za natječaje s psihologijskim 
testiranjem kojom je propisana procedura provođenja psihologijskog testiranja i 
izvještavanja o rezultatima istog.  
Prodekan je informirao članove FV-a da će električni Peugeot neko vrijeme biti neupotrebljiv 
zbog oštećenja u prometnoj nesreći, ali da do kraja lipnja stiže novi automobil. Pokrenuta 
je prodaja 2 stara automobila.  
S obzirom na to da ne postoji interes za povremeno korištenje FOI stana, Uprava je odlučila 
provesti interni natječaj za najam stana za suradnike Fakulteta. 
 
 
 

Točka 8. 
Sustav osiguravanja kvalitete 

Prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić informirala je članove FV-a da je predano preliminarno 
izvješće za akreditaciju ASIIN za sveučilišni prijediplomski studij Informacijski i poslovni 
sustavi. 

 
 
 

Točka 9. 
Informacije Studentskog zbora SUZG FOI-ja 

Predstavnica Studentskog Zbora SUZG FOI-ja Ivančica Suhić informirala je članove FV-a o 
aktivnostima Studentskog zbora na 3 projekta: Global Goals Jam 2025, 13. međunarodni 
istraživački studentski simpozij o interkulturalnom učenju i Studentska roštiljada. 
 
 
 

Točka 10. 
Prihvaćanje teme specijalističkog rada Tomislava Premeca (MPS) 

Članovi FV-a jednoglasno su, s 32 glasa ZA, prihvatili temu specijalističkog rada Tomislava 
Premeca, studenta sveučilišnog specijalističkog studija Menadžment poslovnih sustava, pod 
naslovom: Unaprjeđenje procesa nabave trgovačke i komisijske robe te pozicioniranje na 
domaćem tržištu. 
Studentu je za mentora kod izrade specijalističkog rada imenovan prof. dr. sc. Vladimir 
Kovšca. 
 
 
 

Točka 11. 
Imenovanje Povjerenstva za ocjenu doktorskog rada Tomislava Peharde 

Članovi FV-a jednoglasno su, s 33 glasa ZA, donijeli odluku o imenovanju stručnog 
povjerenstva za ocjenu doktorskog rada studenta doktorskog studija Informacijske znanosti 
Tomislava Peharde, pod naslovom: Programming language for communication flows 
specification in multi-agent systems. U povjerenstvo za ocjenu doktorskog rada imenovani 
su: 

1. Prof. dr. sc. Alen Lovrenčić, predsjednik 
2. Izv. prof. dr. sc. Nikola Ivković, član 
3. Izv. prof. dr. sc. William Steingartner (Tehničko sveučilište u Košicama, Republika 

Slovačka), član 
4. Prof. dr. sc. Neven Vrček, zamjenski član 
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Točka 12. 
Pokretanje postupka izbora dr. sc. Mladena Koneckog na znanstveno-nastavno radno 
mjesto izvanrednog profesora u području društvenih znanosti, polju informacijske 

znanosti na Katedri za teorijske i primijenjene osnove informacijskih znanosti 
Članovi FV-a jednoglasno su, s 40 glasova ZA, prihvatili prijedlog odluke o pokretanju 
postupka izbora dr. sc. Mladena Koneckog na znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednog 
profesora za područje društvenih znanosti, polje informacijske znanosti na Katedri teorijske 
i primijenjene osnove informacijskih znanosti. 
U Stručno povjerenstvo za davanje mišljenja u postupku izbora dr. sc. Mladena Koneckog na 
znanstveno-nastavno radno mjesto izvanrednog profesora za područje društvenih znanosti, 
polje informacijske znanosti, imenovani su: 

1. Prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, predsjednica 
2. Prof. dr. sc. Danijel Radošević, član 
3. Prof. dr. sc. Maja Matetić (Sveučilište u Rijeci, Fakultet informatike i digitalnih 

tehnologija), članica 
 
 
 

Točka 13. 
Izvješće stručnog povjerenstva za davanje mišljenja u postupku izbora jednog 

suradnika na suradničko radno mjesto asistenta u području društvenih znanosti, polju 
informacijske znanosti, za grupu kolegija vezanih uz područje programiranja na 

Katedri za teorijske i primijenjene osnove informacijskih znanosti 
Članovi FV-a jednoglasno su, s 41 glasom ZA, prihvatili prijedlog odluke o poništenju i 
ponovnom raspisu natječaja za izbor jednog suradnika na suradničko radno mjesto asistenta 
u području društvenih znanosti, polju informacijske znanosti za grupu kolegija vezanih uz 
područje programiranja na Katedri za teorijske i primijenjene osnove informacijskih 
znanosti. 
U Stručno povjerenstvo za davanje mišljenja u postupku izbora imenovani su: 

1. Prof. dr. sc. Sandra Lovrenčić, predsjednica 
2. Prof. dr. sc. Danijel Radošević, član 
3. Izv. prof. dr. sc. Marija Brkić Bakarić (Sveučilište u Rijeci, Fakultet informatike i 

digitalnih tehnologija), članica 
 
 
 

Točka 14. 
Ostala pitanja 

Ivica Gašparac predložio je da se zaposlenicima omogući ulaz u zgradu Fakulteta iz 
Habdelićeve ulice. 
 
 
 
 

DEKANICA: 
 

Prof. dr. sc. Marina Klačmer Čalopa 
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